
Vänerskridsko 1997-2005 
Jag åkte min första långfärdsskridskotur hösten 1995, med skridskor lånade från jobbet. Det var på 
Rinnen, en solig höstdag på blank nyfrusen kärnis, dvs ren propaganda. Den andra turen var till Lurö 
skärgård 3/2 -06. Efter det var jag vunnen för sporten. 

På jobbet var jag med i webbredaktionen och intresserade mig för att lära hur man gör program på 
webben. Ett lämpligt övningsobjekt privat var att göra turrapporter för långfärdsskridskon. Med 
programmet skulle vem som helst kunna skriva en turrapport som då snabbt skulle komma ut till alla 
andra. Hemma gjorde jag också ett program som skapade webbsidor för fotoalbum. 

Jag har ett mail från Bengt Jakobsson daterat 21 februari 1997 där han tackar ja till mitt erbjudande 
att hjälpa till med hemsidan för Friluftsfrämjandets långfärdsskridsko. Då fanns en sida på Utsidan om 
långfärdsskridsko i Värmland-Dalsland. Den beskrev verksamheten i Karlskoga, Kristinehamn, 
Karlstad, Säffle och Åmål. De  nyaste uppgifterna fanns enbart på LM Ericsson IF-Karlstads 
webbsidor, dvs internt inom Ericsson. Jan Lundbäck ordnade med stöd av Leif Lendrup plats på 
Benefits, dåvarande LKS AB.s webbhotell. På det viset kunde skridskowebben komma ut på öppna 
internet. 

Turrapportprogrammet flyttades över till Benefit hösten 1997 och då föddes idén om Vänerskridsko. 
Tanken var att dela turrapporter med de andra klubbarna, för att tillsammans veta så mycket som 
möjligt om var det fanns åkbara isar. 1998-99 kom Kristinehamns turrapportlista med. Säsongen 
1999-00 så kom Säffle, Åmål, Strömstad-Tanum och Mariestad med. 

De webbaserade programmen har blivit alltfler, när samarbetet med Skridskonätet innebar att de 
flesta klubbarnas inom Skridskosverige ismeddelanden blev tillgängliga via webb och e-
postabonnemang kan sägas vara nästa milstolpe. 

Den gångna säsongen 2004-05 samarbetade 18 klubbar inom Vänerskridsko.  
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